
Raadsvragen Gemeentebelangen, Onveilige situatie gemeentehuis, Raad 30 januari 2017

Voorzitter,

We vragen aandacht voor de onveilige wegsituatie van de Raadhuisstraat die in een ronding voor het 
gemeentehuis langs loopt! Het is in de winter een zeer donkere en onduidelijke verkeerssituatie, een 
noodstraat vanwege de bouwplannen, dat snappen we, maar kunnen er geen witte noodstrepen 
worden gezet zodat iemand die hier vreemd is de weg goed kan volgen richting de Beatrixstraat! 

En onze vraag is: kunt u deze situatie ook voorzien van extra verlichting! Zodat de ingang kelder, de 
wegsituatie naar de appartementen en ingang naar het plein voor het gemeentehuis duidelijker en 
overzichtelijker wordt!

Hetzelfde geldt voor het Plein voor het Gemeentehuis, het is donker, glad, roestvorming!
Meerdere klachten hebben ons hierover bereikt, het is op dit moment geen visitekaartje!
En voor onze minder valide mensen is het een zoekplaatje om het gemeentehuis te bezoeken!

Kunnen er maatregelen getroffen worden om deze problemen daar ter plekke op te lossen! We 
horen het graag van u?

Hartelijke groet

Jos Ramaker
Fractie Gemeentebelangen 


